
PROTOKÓŁ NR 39/14

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej oraz

Rewizyjnej,

które odbyło się 26 marca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło o 16:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Adam Bierowski,

6. Roman Kołodziej,

7. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Paweł Pituch, Artur Wrona.

Zaproszone osoby: 

8. Mirosław Górecki,

9. Andrzej Machnica,

10. Anna Król.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wyjście na obiekt odbudowany po byłym PTTK-u, przeznaczony na Centrum Profilaktyki

Zdrowotnej.

3. Omówienie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej na 2014 rok.

4. Pismo Państwa Strzelczyk – omówienie.

5. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji prowadziła przewodnicząca K.G.K. P. Anna Klepacz. W związku

ze skargą jaka wpłynęła do R.M., poproszono na posiedzenie Panią mecenas Annę Król.

Ad. 2 Zaraz po przyjściu do U.M. radni udali się na obiekt po byłym PTTK-u, przebudowany obecnie

na  Centrum  Profilaktyki  Zdrowotnej.  Podczas  oględzin,  radnym  towarzyszyli  pracownicy  Urzędu,  Pani

Paulina Gierałt i Pan Bartłomiej Nawrocki.

Radni na miejscu zaskoczeni byli ilością lamp na obiekcie jak i usytuowaniem bramy wjazdowej.

Na odcinku ok. 120 mb. postawiono 14 lamp w tym 3 usytuowane pośrodku ciągów pieszo-jezdnych.

Radni pytali kto zatwierdził taki projekt?

Pan Nawrocki stwierdził że nie wie, on dostał projekt już uzgodniony. Niepotrzebne a nawet szpecące są tam
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dwa obiekty które pierwotnie miały być zburzone ale niestety, ostatecznie zostały.

Po powrocie do U.M., przyszedł na posiedzenie Pan Burmistrz. 

Wyjaśnił że obiekt powstał zgodnie z projektem, projektant tak zaprojektował i nikt nic nie zmieniał.

W Centrum będą zatrudnione 4 osoby, w tym 3 kobiety.

Obiekt jest oddany do dyspozycji Szkoły Podstawowej nr 1.

Oficjalne przekazanie nastąpi 01.09.2014 r.

Ad. 3 Zebrani omówili plan pracy K.G.K. na 2014 r. i zatwierdzili ten plan.

Ad. 4 Odnośnie skargi Państwa Strzelczyk, radca prawny Pani Król, stwierdziła że U.M. postąpił

zgodnie z Uchwałą XLIV/228/06 z dnia 27 marca 2006 r. 

Skarżący  winni  napisać  pismo  do  Pana  Burmistrza  uzasadniając  że  obecny  dzierżawca  nie  mieszka  w

Kowarach i nie użytkuje przedmiotowego gruntu.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  oraz  Komisja  Rewizyjna  występują  z  pytaniem  do  Pana

Burmistrza  o  to  kto  zatwierdził  projekt  przebudowy  obiektu  po  byłym  PTTK-u  na  obiekt  Wczesnej

Profilaktyki Zdrowotnej.

2.  Komisje  wnioskują  do Pana  Burmistrza  o  definitywne rozstrzygnięcie  problemu Pani  Marty  i

Andrzeja  Strzelczyków.  Według  członków  obydwu  komisji  dotychczasowa  umowa  dzierżawy  winna  być

rozwiązana gdyż wydzierżawiającego mieszkańca nie ma w Kowarach, nie korzysta i nie użytkuje w/w gruntu.

3. Komisje wnioskują do P. Przewodniczącego R.M. aby udzielił odpowiedzi P.P. Strzelczyk zgodnie z

sugestiami komisji zawartymi w treści protokołu. 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                  Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                                   Rewizyjnej
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